



The Lieutenant-Governor's
Award for
Youth in Action, Youth in Motion

Nomination Form

CRITERIA FOR NOMINATION

Recipients must be residents of New Brunswick who:

- Are aged 12 to 18
- Have been involved or are currently involved in youth groups or worthwhile community projects
- Have demonstrated innovation, vision, and spirit in their communities
- Have shown dedication to working with other youth
- Have achieved academic, artistic, athletic distinction
- Have shown themselves to be a good peer influence
- Have shown any other form of commitment to youth, making their communities better places in which to live

Office of the Lieutenant-Governor of New Brunswick
(506) 453-2505 Fax (506) 444-5280
P.O. Box 6000
Fredericton N.B. E3B 5H1
email: ltgov@gnb.ca

Bureau du lieutenant-gouverneur du Nouveau-Brunswick
(506) 453-2505 Télécopieur (506)444-5280
C-P 6000
Fredericton N-B E3B 5H1
courriel: ltgov@gnb.ca

Le Prix du Lieutenant-gouverneur
pour
*Jeunesse en action, Jeunesse
en mouvement*

Formulaire de mise en candidature

CRITÈRES DE MISE EN CANDIDATURE

Les candidats doivent résider au Nouveau-Brunswick et avoir:

- De 12 à 18 ans
- Œuvré ou déjà œuvré, au sein de groupes de jeunes ou à la réalisation de projets communautaires
- Fait preuve d'initiative dans des domaines touchant les jeunes
- Démontré innovation, vision, et esprit dans leur communauté
- Fait preuve de dévouement en travaillant avec les jeunes
- Une distinction sur le plan scolaire, artistique, ou athlétique
- Exercé une bonne influence sur leurs pairs
- De l'engagement auprès des jeunes en vue de faire de leur communauté un meilleur endroit où vivre

AWARDS

Awards will be presented annually to two young people, one male and one female, in each county in New Brunswick. The Honourable Herménégilde Chiasson, Lieutenant-Governor of New Brunswick will make the presentation in a ceremony at Old Government House in Fredericton.

JUDGING

An independent selection committee will be appointed by the New Brunswick Advisory Council on Youth. Forms will be made available to the public, and recipients will be chosen from nominations received in writing, within a fair and thorough evaluation.

SELECTION GUIDELINES

Nominees must have excelled in a particular area of interest, thus serving as a model of excellence for his/her peers. Volunteerism, sports and other activities are not the only criteria for judging excellence. A young person's time, talents, dedication, spirit, energy, innovation, and vision will be considered in the judging process. Only individual achievements will be considered.

PRIX

Les prix seront décernés annuellement à deux jeunes, un garçon et une fille, dans chaque comté du Nouveau-Brunswick. L'honorable Herménégilde Chiasson, lieutenant-gouverneur du Nouveau-Brunswick, fera la présentation lors d'une cérémonie tenue à l'Ancienne Résidence du gouverneur.

SÉLECTION

Un comité de sélection indépendant sera nommé par le Conseil consultatif de la jeunesse du Nouveau-Brunswick. Les formulaires seront disponibles au public et les récipiendaires seront choisis d'après les mises en candidatures reçues par écrit, par l'entremise d'une évaluation équitable et approfondie.

CRITÈRES DE SÉLECTION

Les candidats doivent s'être surpassés dans un milieu d'intérêt particulier, en servant de modèle d'excellence pour leurs pairs. Le bénévolat, les sports et autres activités ne seront pas les seuls critères considérés en jugeant l'excellence. Le temps, les talents, le dévouement, l'esprit, l'énergie, l'innovation et la vision d'un jeune seront aussi pris en considération pendant la sélection

CANDIDATE INFORMATION

Name of youth: _____

Address: _____

Telephone: _____

Email: _____

Website: _____

NOMINATION INFORMATION

Name (person(s), group(s), organization(s)):

Address: _____

Telephone: _____

Email: _____

Website: _____

Signature: _____

Note:

Please attach a short description of how the candidate has been involved in outstanding achievement as a youth in New Brunswick, and provide copies of any supporting documentation available. Also be specific about groups and/or organizations the candidate was involved in, what kinds of activities were performed and for how long. Most importantly, give reasons why you feel that the candidate should be given this award.

Deadline : March 17, 2006

RENSEIGNEMENTS SUR LA PERSONNE CANDIDATE

Nom du jeune: _____

Adresse: _____

Téléphone: _____

Courriel: _____

Site Web: _____

RENSEIGNEMENTS SUR L'AUTEUR DE LA CANDIDATURE

Nom (personnes, groupes, ou organisations) :

Adresse: _____

Téléphone: _____

Courriel: _____

Site Web: _____

Signature: _____

Nota :

Veillez attacher une brève description des accomplissements exceptionnels du candidat en tant que jeune au Nouveau-Brunswick en y attachant aussi des copies de toute documentation de soutien disponible. Soyez précis concernant les groupes ou organisations avec lesquels le candidat est impliqué ainsi que les genres d'activités qui ont été accomplies et pour quelle durée. D'importance primordiale, veuillez donner les raisons pour lesquelles vous croyez que cet individu mérite ce prix.

Date limite : le 17 mars 2006

